
 

 

Protokół  nr 7/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, 

które odbyło się w dniu 16 grudnia 2024 r. w sali nr 23 Urzędu Miejskiego  

w Nowym Mieście Lubawskim 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:30, a zakończyło o godz. 13:05. 

W posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski 

- Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński 

- Skarbnik Miasta – Marzena Krzemińska 

- Radny – Tomasz Harfelder 

- Pracownik Urzędu Miejskiego – Alicja Kurnikowska 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim 

w sprawie: 

a) zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2024 rok, 

b) uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2025. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober, stwierdzając iż w 

posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji, a więc obrady są prawomocne oraz zapoznała 

członków Komisji z porządkiem obrad. Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Ad. pkt 2 

a) Skarbnik Miasta - Marzena Krzemińska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2024.  

Komisja zaopiniowała jednomyślnie pozytywnie w obecności 5 członków Komisji projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2024 rok. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

b) Skarbnik Miasta - Marzena Krzemińska omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2025.  

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski przedstawił główne założenia projektu 

budżetu. Poinformował, że zależało mu aby ten budżet ustabilizować. Przedstawił plany 



 

 

inwestycyjne na 2025 rok. Poinformował, że planuje się wykonanie dużej ilości dokumentacji 

projektowych.  

Komisja zaopiniowała jednomyślnie pozytywnie w obecności 5 członków Komisji projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na rok 2025. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

 

Ad. pkt 3 

W sprawach bieżących głos zabrali: 

Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober zadała pytanie co się dzieje ze starymi płytami po 

remontowaniu ulic czy chodników na Marianowie.  

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że jeżeli chodzi o płyty to zawsze 

stara się je wykorzystywać i zostają ponownie użyte.  

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że część płyt została 

wykorzystana na budowę umocnienia przeciwpowodziowego na ul. Sosnowej. Płyty 

wykorzystano także przy ul. Żwirki i Wigury, gdzie własnymi siłami zrobiono mieszkańcom 

schodki i barierki. Generuje to pewne oszczędności, tak samo w przyszłym roku planuje się 

starać o dotację z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

Radny – Andrzej Jankowski zadał pytanie o remont ul. Korczaka. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski odpowiedział, że w budżecie są 

zabezpieczone środki na dokumentacje projektową tej ulicy. 

Zastępca Burmistrza – Bartosz Truszczyński odpowiedział, że mając na uwadze stan tej drogi 

będzie się planowało zlecić jej wykonanie dokumentacji projektowej w pierwszej kolejności.  

Ad. pkt 4 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji – Barbara Bober 

zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokół sporządziła: Alicja Kurnikowska 

                                                                                                  Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                          Barbara Bober 


